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z sbrsd §e§ji R.ady Grniny odbyfych *,dairr 28 g+:daia żs99ą w łck_aEu l_iłzędu

Gminy w Górnie.

Ses3e rczpcezęt+ G gotiż. 10,SCl z§Yc,+cz*łł * g§łE, lż 1=,

Lisia obecności radnych na sesji w zaŁączeniu do protokołu.

l.r,i sesji paaait* łĄńał,wzięii:
1. Pan Jarosław Królicki - Wójt Gminy
2. 

"ań,Ąnaa 
Ł{iciraiska - trĘeer,,;cjt Srcrn,v

3. Pan Henryk Opaliński - Skarbnik Gminy

orazpozostali zaprosreoi goście kierownicy jednostek organizacyjnych i Sołtysi,

Projekt porządku obrad sesji:

1, Otr.v=reie s.:sji i s§.gi=łdzęeie je -""azącśei,

ż" Przyjec.ie porządku obrad sesji.

,?. Prz-:i€łic płctokoŁ-ł z pcprzedniej sesji,

4. Podjęcie uchwał w następującyclr sprawach:

1 ! zr:lialr- ę., bąldźceie gmia,v ga ż{}*9r,

2/ wprow adzęnia ,ńuny 
-do 

uchwały Nr XXXYIV186I09 z dnia 30.1 l -2aa9r w

=prawl* 
+kieśieai a *_,==*ko ś*l p cr3a',&cp,- +ri srcĆkóę,' €atr sP+ńcw:"eŁ ła tełeni ł

gminy na 2010r.
_i_.l .+prc,r.v aóz+r,!a zntany Ca treh,łaĘ Nr lł.i4lr]6 z &ia 5 gru_dnia 2QtJ6ł ,+

sprawie ustalenia składów osobowych komisji Rady Gm|ny,

4! uęclNażnre+ia Wojta Sa peCprsa+ia ęu.,eks!a_ i+ blapeł dle zabezPieczellllz

r ealizaeli pro gramu iokatnej G.,rpy D zińania,,Wokół Łys ej Góry",

5. Itfcłrnae3a wł3t a z ful*aln*ści ,=v +kt_esie rniędrysesi*,jc,vre_

6. Interpelacje i wolne wnioski.
7 . Cdp +r.ł,,ie Ązi tł- int=e++ lacj -e -

8. Zamknięcie obrad sesji.

Przebieg obrad sesji:

Ąc.l .Trrydziestą ósląą sesję B_ałiy Gmiły +*.v*rz,vł i prze"v, +dalez3-ł abraccrn pan !ał
Sikora prze*odrri 

"rą"y 
Rady Gminy, który stwierdził, ze sesji bierze uóziŃ 13

radnycń _ Rada Gminy jest władna do podejmowania uclrwał.

Ąd.ż.pan wojt zgłosił o wprow.adzenie do porza§ku obrad sesji dwoclr purrktów= a

mianowicie:
1 . po,djęcie uclrwaŁ_y w spraw-ie porozumi eny_zW. ojewodzfweru S_więtokrz_vskim

iozbudowa infrastruktury inform a$cznej Gminy,

ż. podjęcie uchwaĘ w sprawie porozumi 
"ńu 

,wójewód ńwęm Swiętokrzyskim -



e-świętokrzyskiebudowasystemrrinformacjiprzestr-zennejwojewÓdźwa
świętokrzyskiego w pkcie 4 podjęcie uchwał juko ppkt 5 i 6.

Rada jednogłośnie 14 zaprryjęłaporządek obrad sesji wraz ze zgłaszłnymi
dodatkawymi punktami.

Ad.3, Rada Gminy w-głosowaniu 14 za jedrlogłośnie przyjęłaprotokoł zpprzedniej
sesji.

pani Mał gorzataCzęrnikięwicz liderka akcji ,,Szlachetnapacrkd'podziękow-ała
Radnym za zaangużowanie się w tę akcję, dzięki Państwa hojności 2 roózinY

otrz:ymńy paczki świąteczne, podziękowała również paniorn Darocie Kot i Teresię

Szlufik 7apracęjako wolontariuszki w tej akcji.

Ad,4. Zmiany łł-brróżecię na 2009r przedstawił pan Skarbnik Grniny; ktory

nadmienił, zÓ3esli chodzi o dochody to zwiększa się o kwotę 485.681 ń,w działach-

rolnictwo cotacja łv kw-ocie 23 .969, w dzialę różmę rańiczenia subwencj a zbudzshl
państwa 7.ż5a,-dzialeaświata subwencja39,8ż7 i pomoc społeczna dotacja celowa

na śłł.iadczęńarodzinnę 3gę.635,natomiast wydatki znułiĄsza, się o kwotę 134-118

zł, s/ związku ze zwiększeniem dochodów i zmniejszeniem wydatko*'zmniejsza się

deficyt budzetu o kwotę 619 .799 zł i jednocześnię aktlplizuje się załącat;lr.i

dotyczące łimitów wieloletnich wydatków,inwestycyjnych, inwestycji rocznych w

którym sądcpisarre dodatkołł-e dł*-a zadar^iałł- sprawie porozu*rień z Wojeiirodztwęm

słuiętokrzyskim w zwiąpku ze zgłaszonymi dodatkowymi projektami uchwń, jak

rowniez wydattii rnajątkowe na projekry ręaltz.ttvanę zę środków unijnych lrałltr 4 i
4bl. Jeśli chodzi o przeniesienia to kwota 621.954 złw dziaŁach rolnictwo m.inn.

133.22ł ńnavlrykup gruntow pcd oczysr*zalnię scięków w Skorzęszycach, w dziale

transport na drogę gminną 50.000 ń, ózińalność usługowa 36 300 ń, dziń
administracju pobli"*u zrcniejszeniznar.vydatk i*-westycyjae informaĘzałjaUG
64.żtg i zwiększenia l3l .żl8 ń w tym wynagrodzenia osobowe pracowników

118.169 zŁ,w dzialębeą,,eczeństwa publicane zwiikszenia 8.20*,w ł,zialę cŚwiata i
wychowarlie zrnniejszeńao kwotę 316.7ż7 w tym szkoły Podstawowe 102.820 i
*3daiki inwesfyryjnę łfr€łspxdarorł,anie placu pr:zy szkole w Gornie 185-S**zł

/inwestycja na rok przyszĘli zwiększenia na kwotę 144.ż27 ń, dziń pomoc

społeeina 3L.23g ń, ćriułgcsp*darka komuaalła i ką:ltrira i ochł+lle diłłdzict-wa

narodowego przebudowa remizy OSP w Leszczynach.

W dyskusji głos zabrali.

1. Pa::i rłźaaDor+ta F.,.at, tea rck błdżęts,łł-i załąłaie,+rest;Ęąbłide,,łl, boiska

i zagospodarowania terenu wokoł szkoĘ w Górnie było 250.}aa ńw budzecie

tt+re jest zabrane, sąkr.edyĘ;, płżgc,z*iaię tołł,a,ie jak będzie zrłniejszony
deficyt" gdzie jest zapewnienie wójta, ze boisko będzie na pelyno w tYm roku

wybidow ane, dlaczego nie ma dotacji 320.000 zł o ktorej była mowa w m-cu



luĘm i następne środki miaĘ być w sierpniu, przy Ęch środkach możra było

wykonać inwestycję, gdzie jest obietnica przed praĘ i marszałkiem, wójt nie

dotrzymaŁ słowa co do inwes§cji w Gornię przy szj<olę,
pan skarbnik - po przetargtłzrnniejszył się kosź inweĘcji z kwoty 1"3 mln

do 800.00a ń cŃość zadaniado realizacji w roku przyszĘm.
pan Wojt mamy umowę na wykorzystanie tych środków w ramach RPO do

zan r. ;byŁy pioblemy własnościowe gruntoą tęrazmamy kosźy inwestycji

po pruetargrimniejsze i inwestycja jest wpisana do realizacji na rok PrZYsĄ.
Rada Gminy w głósowania La za 1 głos przeciw i 3 wsfizymujących Podjęła
uchrł,ałę w sprarvie zmiall' w budzecie gminy na 2009r,

Uchrvała Nr XXX$III||&} n9 w załączeniu do protokołu,

2. projekt chwaĘ w sprawie wprowadzenia zmiany do uchwab Nr rcO§V186la9 z

dnia 3b listopada 2009r w sprawie określenia stawek podatku od Środkow

transpońow|ch na terenie gniny na 2010 rok przedstawił pan Skarbnik, który

nadmienił, Źe w poprzedniej uchwale była wpisana kwota 245a ń dla ciąnikÓw z
inn;-mi systemami zavłięszęnla lnanaszej gminie takich nle mal, była to kwota

zaniżołaponizej progu minimalnego dla tych pojazdow określonych w
obrł,ieszc zsńu zastępuję się j a kwota 257 6,88zł.
Rada Gminy w głosowaniu 14 za jednogłośnie podjęła w/w uchwałę.

Uchrvała Nr XXXVilI/188/09 w załączeniu.

3" projekt uchwaĘ w sprawi e zńany do uchwaĘ Nr IV4l06 z dnia 5 grudnia 2aa6 r-

,*,sprawie trstalenia składów osobowych Komisji Rady Gminy przedstawił Pan Jan

Sikóra, ktory nadmięnił, żn naleĘ uzupełnić skład Komisji Rozwoju Społeczno

Gospodarci"goi Budzetu i Komisji Gospodarki Komunalnej, Ładu i Porządku
pubiicznęgo izgłas zakandydatapana radnego Mariana Grzegolca - wyraża zgodę-

Nadmien ii, zeradny pan Jan Zielonkajest tylko w jedłej Komisji może rÓwnież

byc w drugiej.
pał radny ń zielonka - nie wyrażazgody pcniewaz wcześniej prosił, by

uczęstniczyć w posiedzeniach Komisji Rozrroju, ale nigdy nie był zaproszonY P|ZęZ
przelvodnicrącego, to jest ostatni rok kadencji, więc tym bardziej nie wyażazgody.

iłada Gminy w głosowaniu 14 za jedno$ośnię podjęła w/w uchwałę,

Uchrvała Nr XXXVru/189/09 w załączeniu-

4/ projekt uchwały w sprawie upoważrięnia Wojta do podpisania weksla in blanco

dla ibezprecrenia re§izaejiprogramu Lokalnej Grupy Dzińania ",Wokoł 
ŁYsej

Góry" przedstawiła pani łnoa Michalska wicewójt Gminy, która poinformował4 że

w nvią,zku ztymże Rada Grniny w m-cu sierpniu podjęła uchwałę,w sprarvie

prrajęiiudodatkolvej składki natzełz Stcrvarzyszenia LGD - ,,Wokoł Ł,"sej Gory"'

"uióilr*cję 
projektu ,Moc Sw. Krzyża _ kampania promocfina produ},1orv

turystyczn}cń viokoł Sw. Krzyżd' ztą uchwałąjużwiąĄsię kosĄ' skład}ri na teil

,o[ Z0.176,narok przyszĘ 76.912 zŁ.W pierwszej lversji miało tcr b}c



zabeąiełz,eńęhipoteczne na dofinansowanie tego projektu i realizację umowy- Po

konsultacjach uznan o, b forma weksla in blanco jest korzystniejsza. W r;viąńal z

ry,m zostai opracowany projekt tej uchwaĘ. Wszystkie gminy które są członkami

5to*,r.ry, zęńaudzielają takiego zabezpieezęnia do wartości dńałań promocYjnYch

realŁowanych na ich terenie i biorą ńziń w projekcie.
pan Wojt J zLGD składamy dwa wnioski: o dofinansowanie dzińalności kulturalnej

izaIłą Śtrojów dla zespołow Bęczowianie, Górnianecki i KGV/ Wola Jachowa/ i
d.ug, **ioiek na arganizację duzej imprezy na stadionie w Gornie festYnu

rodzinnego w m-cu lipcu.
pan radny Emll Machul - w ramach LGD ma być większa promocja naszej grrinY-

Rada Gminy w głosowaniu 14 zz jednogŁośnie podjęławlw uchwałę.

Uchrł,ała Nr )O(XVIIV1'9alag w załączeniu-

5 projekt uchwaĘ w sprawie porozumienia z Wojewódffiłęm świętokrzyskim na

przl,stąpienie i wspotfinansowanieprzezGminę projektu p.n. ,,e-świętokrzyskie
iońudÓ*a infrastruktury informaĘcanej Gminy Górno", nadmięnił, że jest to

pro€ram realŁowany pr:zez_RPO na lata 2010-2012, koszĘ dla Gminy to kwota ok

_sl.óoo zł.w tej uchwale również jestupowżnienie wojta do podpisania weksla in

blanco i zawarcia porozumienia.
Rada Gminy w głosowaniu 14 za jednogłośnie podjęła w/w uchwałę.

IJchrvała Nr XXXVTIIllgrlag w załączeniu.

6, projekt uchwaĘ w sprawie porozumienia z Województwem SwiętokrzYskim w

sprawie wyrazeniazgody na przystąpienie Gminy i współfinansowanie Projekfu P.n.

,, e-świętokrryskie Budowa systemu informacj i przestrzennej woj ewództwa

Śrł.iętokrzyskiego" przedstawił pan Skarbnik Gminy, któ.y nadmięniŁ, że tak jak

poprzednia uchwała jest to upowążnięnię wota do podpisania weksła in blanco na

ieutl^c3" projektu w ramach Rm na lata 2an-2al2 jakrownież zabeąieczone

środki *fłua własny Llańwartości zadania w tych latach w uchwałach

budzetowych.
Rada Gminy w głosowaniu 14 za 1ednogłośnie podjęła w/w uchwałę.

Uchwała Nr XXXYlIVlgżlłg w raŁączeńu.

Ad.5. Pan Wójt ńoĘłinformacj ę z dzińa|ności w okresie międzysesyjnym,

poinform9*ai ze uihwaĘ z poprzedniej sesji zostaĘ przekazarte w terminie do

nadroru S.U.w. Jak rownięż do RIO, na dzięhdzisiejszy żadnanie została uchYlona.

Jeśli chodzi a zarząŁełia to doĘ czyły przede wszystkim zmian w budŻecie ą do

wglądu na bip i w sekretariacię.
płń.*o**ł, że jeśłi chodzi o przetargi to został ogłoszony przetarg na budorłe

kana1tzacji sanitarnej wrazrprĄą"rarrri w miejscowościach Krajno Zagorze t

Krajno pierwsze zwłączetiem do istniejącej kanalizacji w m. S/ilkorr ogłoszenń rr

aniu Zt .12.09terrnin składania ofert do 12.01.2010r. i drugr przetarg na pre.łrue

ftlŃcji inspektora nadzoru dla tej inwesĘcji. W sumie rv 2009r os:łoszrłr: l n



przętaIgów. Jeśli chodzio inwestycje ktorych nie dało się wykonac w tym roku to

L,rdo*a chodnika w m. Skorzeszyce temat ciągnie się od 7 lat ,ciągle byĘ jakieś

problemy, na pewno będzie się starał wykonać go w roku przysztym, i druga SPrawa

bardzotrudna ta za*lierdzenie planów zagospodarowania miejscowoŚci rowniez

prznciryasię w czasie. Planowane dużeimprezy na rok przyszĘ to otwarcie boiska

ORLIK w Radlinie, festyn rodzinny. Na zakończenie ńożył wszystkim zebranym życzenia

norvoroczne.

Ad.6 i 7. W interpelacjach głos zabrali.

1. pani radna Janina Rubak - zapytała do kogo zgłaszaó odŚnięzanie drogi PrZeZ

Gorno. Odp. Obwod drogowy Opatow - droga powiatowa,

]. pan radny Henryk Klimek - zapytał co z wykup ęm działki fiójkąta w Krajnie
parcele przyWzażowce jest to 0,05 ha ustalony jest własciciel ponawia sPrawę

jej ,"ykupuprzszgminę, chodzi o be4ieczeństwo, na tej dzińce jest

możliwosc ustawienie wiaty przystankowej dla busow, druga sprawa to

bezpanskie psy jaki gdzie to zgłaszać.
pani Barbara Wołczyk była przeprowadzona rozmo wa ze wspóhvłascicielkami
działkj, vłyr ulLają zgodę na sprzndzż zz Kv otę 4 . 5 0 0 ń i do zby cia działki j est

niezĘdna uchwała.

3. Pan radn;- Ian Zielonka stwierdzlł, żsbardzn źĄe sąoóniezane drogi

po\Ąlatoq.e : 16 i l 7 grudnia droga w ogóle nie była odśniezana/ jak rownież
gmlnne. Zapytał dlaczngo do tej pory nie świcie lampa u|iczna. Co dalej z
budow,ą gcz,i37gząlni w Skorzeszycach, środki ąznikome na dalszą
kanaLizację gmlny chodzi o miejscowości Krajna, Wola Jachowa, Skorzeszyce
_ ta cąść gminy jest pokrzyrvdzona i środki muszą się naleźś.

_t. pani Danuta Jaros sołtys m.Bęczkow prosi o ustawienie zraku Przystanek
końcowy dla linii Nr 47 na pętli, jak rownięAż o częstsze patrole policji na

przystanku.

5. panJerzy Jarrus wiceprzewodnicąpy Rady Gminy npytń dlaczngo nię Świeci

lampa u{i"oru,która byŁa zgłasła§aod 3 m-cy jest to straszne niedbalstwo ze

strony urzędników, Zawnioskował by pieniądze ktore byŁy weielone na

chodnik w Skorzeszychach przy órodze krajowej z:ffiezerwawaĆ na budowę

chodnika przy drodze, powiatowej.
Na wyżej zgłoszone interyelacje odpowiedzi udzielili pan Wójt i Pani
kierownik Barbara Wałczyk.

Ad.8. po wyczerpaniu się wszystkich punktów porządku obrad sesji pan Jan Sikora

przewodniczący Rady Gminy ńożyŁwszystkim zebranym Ączenta no'*'oroczne i

&



zamknął obrady trzydziesĘ ósmej sesji Rady Gminy.

Na tym protokół zakończono i podpisano-

^lProtokoĘ(
A. Furn&ńek

r"

Ę=,


